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 BRM.0002.65.2018.KB 

 

Protokół Nr LXV/2018 

sesji Rady Miejskiej w Sosnowcu 

z dnia 21 czerwca 2018 r. 

 

 

Godz. rozpoczęcia sesji : 11
00

 

Godz. zakończenia sesji : 16
14

    

 

W sesji udział wzięło 27 radnych. 

Radni nieobecni usprawiedliwieni : Jacek Dudek. 

Ustawowy skład Rady : 28 radnych. 

 

Ad.1.Otwarcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wilhelm Zych otworzył LXV sesję Rady Miejskiej w Sosnowcu 

zwołaną na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym.  

Na podstawie listy obecności stwierdził jej prawomocność.  
Przywitał przybyłych gości a w szczególności przedstawicieli Stowarzyszenia Aktywne Kobiety  

oraz wolontariuszy tego stowarzyszenia, którzy uczestniczyli w rocznym wolontariacie, w ramach 

projektu „Działania młodzieży na rzecz kreatywnego uczenia się i rozwoju”, w ramach programu 

ERASMUS+, Wolontariat Europejski. Przywitał także (…) dyrektora Centrum Doskonalenia 

Nauczycieli oraz przedstawicieli IV Liceum Ogólnokształcącego im. Stanisława Staszica w 

Sosnowcu. Następnie przywitał radnych, Prezydenta Miasta, pozostałych członków kolegium 

kierownictwa, naczelników, kierowników gminnych jednostek organizacyjnych, przedstawicieli 

jednostek pomocniczych, mieszkańców miasta.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Wilhelm Zych udzielił głosu koordynatorce projektu 

ERASMUS+ (…). 

 

Pani koordynator (…)  przedstawiła charakter program, wolontariuszy z Francji  

i Hiszpanii, a także przedstawiła film ukazujący pracę wolontariuszy w Sosnowcu. 

 

Prezydent Miasta Arkadiusz Chęciński oraz Przewodniczący Rady Miejskiej Wilhelm Zych 

wręczyli upominki wraz z podziękowaniami dla wolontariuszy i ich opiekunów. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wilhelm Zych podziękował wolontariuszom i ich opiekunom  

za wkład jaki włożyli w roczną pracę w sosnowieckich szkołach. Następnie oddał głos Prezydentowi 

Miasta Arkadiuszowi Chęcińskiemu. 

 

Prezydent Miasta Arkadiusz Chęciński wspomniał o rozmowie jaką odbył z wolontariuszami  

i ich opiekunami tuż przed sesją, a także nakreślił problem agresji wobec obcokrajowców. 

Zaproponował aby tą kwestią zająć się na jednej z komisji, aby przeciwdziałać tym negatywnym 

zjawiskom w Sosnowcu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wilhelm Zych jeszcze raz podziękował osobom zaangażowanym  

w realizację wspomnianego projektu. Zarządził krótką przerwę, aby goście mogli opuścić salę 
sesyjną. Następnie przeszedł do dalszej części posiedzenia. 
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Ad.2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wilhelm Zych poinformował, że radni otrzymali porządek 

dzisiejszej sesji. Wpłynęło 6 wniosków o zmianę porządku obrad Rady.  

 

1) Wprowadzenie do porządku obrad na wniosek Prezydenta Miasta Sosnowca punktu 19  

w brzmieniu : „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Miejskiego 

Zakładu Usług Komunalnych w Sosnowcu (druk nr 0997)”.  

Wobec braku uwag radnych, w wyniku głosowania, punkt został wprowadzony do  porządku  

obrad bezwzględną ilością głosów ustawowego składu Rady. 

W związku na problemy techniczne podczas głosowania, powtórzono głosowanie. 

W głosowaniu nie brali udziału radni : Katarzyna Kidawa-Kałka, Halina Sobańska,  

Anna Sporyszkiewicz, Paweł Wojtusiak. 

Imienne wyniki głosowania (wydruk z elektronicznego systemu do głosowania) stanowią 
załącznik do protokołu 

 

2) Wprowadzenie do  porządku obrad na wniosek Prezydenta Miasta Sosnowca punktu 20   

w brzmieniu : „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie 

do konkursu w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko i realizację przez 

Gminę Sosnowiec projektu pn. : ”Odnowa terenów zielonych w Sosnowcu  

przy ul. Popiełuszki i ul. Kamiennej - etap I” (druk nr 0998)”.  

Wobec braku uwag radnych, w wyniku głosowania, punkt został wprowadzony do  porządku  

obrad bezwzględną ilością głosów ustawowego składu Rady. 

W głosowaniu nie brali udziału radni : Katarzyna Kidawa-Kałka, Halina Sobańska,  

Anna Sporyszkiewicz, Paweł Wojtusiak. 

Imienne wyniki głosowania (wydruk z elektronicznego systemu do głosowania) stanowią 
załącznik do protokołu 

 

3) Wprowadzenie do  porządku obrad na wniosek Prezydenta Miasta Sosnowca  punktu 21   

w brzmieniu : „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  zasięgnięcia opinii jednostek 

pomocniczych gminy przed podjęciem uchwał zmieniających dotychczas obowiązujące 

zasady sprzedaży napojów alkoholowych na terenie gminy Sosnowiec (druk nr 0999)”.  

Wobec braku uwag radnych, w wyniku głosowania, punkt został wprowadzony do  porządku  

obrad bezwzględną ilością głosów ustawowego składu Rady. 

W głosowaniu nie brali udziału radni : Katarzyna Kidawa-Kałka, Anna Sporyszkiewicz, 

Paweł Wojtusiak. 

Imienne wyniki głosowania (wydruk z elektronicznego systemu do głosowania) stanowią 
załącznik do protokołu 

 
4) Wprowadzenie do porządku obrad na wniosek Prezydenta Miasta Sosnowca  punktu 22   

w brzmieniu : „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji zwiększenia 

odsetek kobiecych patronek ulic, rond, placów i skwerów w roku 2018 i latach następnych 

(druk nr 1000)”.  

Wobec braku uwag radnych, w wyniku głosowania, punkt nie został wprowadzony  

do  porządku obrad bezwzględną ilością głosów ustawowego składu Rady. 

W głosowaniu nie brali udziału radni : Katarzyna Kidawa-Kałka, Halina Sobańska, Tadeusz 

Sokołowski, Anna Sporyszkiewicz, Paweł Wojtusiak. 
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Imienne wyniki głosowania (wydruk z elektronicznego systemu do głosowania) stanowią 
załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wilhelm Zych udzielił głosu radnej Halinie Sobańskiej. 

 

Radna Halina Sobańska poinformowała, że ten punkt omawiany był w dniu poprzednim  

na posiedzeniu Komisji Budżetowej, w związku z powyższym jest jej przykro, z powodu odrzucenia 

tego punktu przez radnych. Wyjaśniła znaczenie jakie miał pełnić odrzucona petycja. 

 

Radny Wojciech Nitwinko zadał pytanie o termin rozpatrzenia wspomnianej petycji i dlaczego  

nie ma możliwości, aby rozpatrzyć ją na obecnej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wilhelm Zych zamknął dyskusję na ten temat i przeszedł do dalszej 

części obrad. 

 

5) Wprowadzenie do porządku obrad na wniosek grupy radnych punktu 23 w brzmieniu  : 

„Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stanowiska wobec rozporządzenia Rady 

Ministrów z dnia 15 maja 2018 roku w sprawie wynagradzania pracowników 

samorządowych”.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wilhelm Zych udzielił głosu radnemu Januszowi Kubickiemu. 

 

Radny Janusz Kubicki wspomniał o informacjach, jakie zostały zamieszczone w mediach na jego 

temat. Następnie wspomniał o projekcie uchwały dotyczącym wynagradzania pracowników 

samorządowych. 

 

Wobec braku uwag radnych, w wyniku głosowania, punkt został wprowadzony do  porządku 

obrad bezwzględną ilością głosów ustawowego składu Rady. 

W głosowaniu nie brali udziału radni : Katarzyna Kidawa-Kałka, Halina Sobańska, Anna 

Sporyszkiewicz, Ewa Szota, Paweł Wojtusiak, Adam Wolski. 

Imienne wyniki głosowania (wydruk z elektronicznego systemu do głosowania) stanowią 
załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wilhelm Zych udzielił głosu Prezydentowi Miasta Arkadiuszowi 

Chęcińskiemu. 

 

Prezydent Miasta Arkadiusz Chęciński poprosił o wprowadzenie do porządku posiedzenia projekt, 

który był omawiany i uzyskał pozytywną opinię komisji Gospodarki Komunalnej. Mianowicie 

gmina Sosnowiec ma 60-dniowy termin, aby przesłać projekt regulaminu dostarczenia wody  

i odprowadzenia ścieków na terenie gminy Sosnowiec do Dyrektora Regionalnego Zarządu 

Gospodarki Wodnej i Państwowej Gospodarki Wodnej Wody Polskie.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wilhelm Zych poprosił, aby ten wniosek wpłynął pisemnie, po 

czym przeszedł do głosowania. 

 

6) Wprowadzenie do porządku obrad na wniosek Prezydenta Miasta Sosnowca punktu 24  

w brzmieniu : „Rozpatrzenie przekazania projektu regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Sosnowiec dyrektorowi regionalnego zarządu 

gospodarki wodnej Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie”. 
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Wobec braku uwag radnych, w wyniku głosowania, punkt został wprowadzony  

do  porządku obrad bezwzględną ilością głosów ustawowego składu Rady. 

W głosowaniu nie brali udziału radni : Katarzyna Kidawa-Kałka, Anna Sporyszkiewicz,  

Ewa Szota, Zygmunt Witkowski, Paweł Wojtusiak. 

Imienne wyniki głosowania (wydruk z elektronicznego systemu do głosowania) stanowią 
załącznik do protokołu 

 

 

Wobec braku propozycji zmian przeszedł do realizacji porządku obrad, który przedstawiał się 
następująco : 

 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przedstawienie prezentacji dotyczącej realizacji Edukacji Regionalnej w sosnowieckich 

szkołach w roku szkolnym 2017/2018. 

4. Przyjęcie protokołu z LXIV sesji RM. 

5. Informacje: 

5.1.Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach Rady w okresie 

międzysesyjnym. 

5.2.Informacja Prezydenta Miasta o pracy w okresie międzysesyjnym. 

5.3.Pytania i uwagi radnych do informacji Przewodniczącego Rady o pracy Rady  

oraz sprawozdania Prezydenta Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sosnowcu. 

7.  Ocena wykonania wieloletniej prognozy finansowej i budżetu miasta za 2017r.  – udzielenie 

absolutorium Prezydentowi Miasta Sosnowca. 

7.1. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania wieloletniej prognozy finansowej  

i budżetu miasta za rok 2017, sprawozdanie finansowe miasta za rok 2017. 

7.2.Opinia biegłego rewidenta z badania sprawozdania finansowego. 

7.3.Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o sprawozdaniu z wykonania 

budżetu. 

7.4.Opinia Komisji Rewizyjnej dotycząca sprawozdania o kształtowaniu się wieloletniej  

prognozy finansowej, o sprawozdaniu finansowym i z wykonania budżetu. 

 7.5.Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta 

Sosnowca.  

7.6.Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej. 

7.7.Dyskusja. 

7.8.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu miasta Sosnowca za 2017r.  

(druk nr 0991). 

7.9.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi miasta Sosnowca 

absolutorium za 2017r. (druk nr 0992). 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Uchwały Nr 778/LVII/2017 Rady Miejskiej 

w Sosnowcu z dnia 19 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej miasta Sosnowca na lata 2018-2040 (zmiana VII)(druk nr 0988). 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Uchwały Nr 779/LVII/2017 Rady Miejskiej 

w Sosnowcu z dnia 19 grudnia 2017r. w sprawie budżetu miasta Sosnowca na 2018 rok 

(zmiana VI)(druk nr 0989). 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zakresu i formy sporządzania informacji za okres  

I półrocza: informacji o przebiegu wykonania budżetu miasta, o kształtowaniu się 
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wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji z wykonania planu finansowego przez 

samodzielne publiczne zakłady opieki zdrowotnej i samorządowe instytucje kultury  

(druk nr 0990). 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  ustalenia wynagrodzenia dla Prezydenta Miasta 

Sosnowca (druk 0996).  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  zmiany części tekstowej miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla wschodniej i południowo-wschodniej części gminy 

Sosnowiec zatwierdzonego Uchwałą Rady Miejskiej nr 711/XLIII/2005 z dnia 25 sierpnia 

2005r. w zakresie ustaleń dotyczących infrastruktury komunikacyjnej (druk nr 0986). 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości na rzecz Skarbu Państwa – Okręgowego Inspektoratu Służby Więziennej  

w Katowicach (druk nr 0993). 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy na czas nieoznaczony (druk nr 0994). 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie   uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju  

i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych Sosnowieckiego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością  
na lata 2018-2022 (druk nr 0995). 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy „Rondo Ludwik”  

dla skrzyżowania typu rondo u zbiegu ulic: 1 Maja, Gabriela Narutowicza, gen. Władysława 

Andersa oraz Stanisława Mikołajczyka w granicach miasta Sosnowca (druk nr 0985). 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  zmiany uchwały nr 198/XIX/2015 Rady Miejskiej 

w Sosnowcu z dnia 24 września 2015r. w sprawie ustanowienia Miejskich Stypendiów 

Artystycznych oraz określenia zasad i trybu ich przyznawania (druk nr 0984). 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  jednorazowego świadczenia pieniężnego na rzecz 

dzieci rozpoczynających realizację obowiązku szkolnego w klasie pierwszej szkoły 

podstawowej na terenie miasta Sosnowca w roku szkolnym 2018/2019 (druk nr 0987). 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Miejskiego Zakładu Usług 

Komunalnych w Sosnowcu (druk nr 0997). 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na przystąpienie do konkursu  

w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko i realizację przez Gminę 
Sosnowiec projektu pn. : ”Odnowa terenów zielonych w Sosnowcu przy ul. Popiełuszki  

i ul. Kamiennej - etap I. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  zasięgnięcia opinii jednostek pomocniczych 

gminy przed podjęciem uchwał zmieniających dotychczas obowiązujące zasady sprzedaży 

napojów alkoholowych na terenie gminy Sosnowiec (druk nr 0999). 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stanowiska wobec rozporządzenia Rady Ministrów 

z dnia 15 maja 2018 roku w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych. 

23. Rozpatrzenie przekazania projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie Gminy Sosnowiec dyrektorowi regionalnego zarządu gospodarki wodnej 

Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie. 

24. Interpelacje, zapytania i wnioski oraz odpowiedzi na interpelacje, zapytania  i wnioski, 

zgłaszane na poprzedniej sesji lub w okresie międzysesyjnym. 

25. Komunikaty. 

26. Zakończenie obrad. 

 
Ad. 3 Przedstawienie prezentacji dotyczącej realizacji Edukacji Regionalnej w sosnowieckich 

szkołach w roku szkolnym 2017/2018. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wilhelm Zych poinformował, że w roku szkolnym 2017/2018  

w sosnowieckich szkołach był realizowany projekt pt. : Edukacja Regionalna. Po raz kolejny 
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przywitał (…) dyrektor Centrum Doskonalenia Nauczycieli oraz przedstawicieli  

IV Liceum Ogólnokształcącego im. Stanisława Staszica w Sosnowcu. Poprosił o przedstawienie 

podsumowania wspomnianego projektu.  

 

Dyrektor Centrum Doskonalenia Nauczycieli (…) przedstawiła prezentacje  

z przykładowymi działaniami w ramach projektu pt.: „Edukacja Regionalna”. 

 

Uczniowie IV LO im. Stanisława Staszica w Sosnowcu przedstawili prezentację z zajęć jakie odbyły 

się w ich szkole w ramach lekcji regionalnych. 

 

Dyrektor Centrum Doskonalenia Nauczycieli (…) podziękowała za możliwość przedstawienia 

powyższych prezentacji. 

 

Prezydent Miasta Arkadiusz Chęciński oraz Przewodniczący Rady Miejskiej Wilhelm Zych 

wręczyli upominki dla przedstawicieli projektu pt.: „Edukacja Regionalna”. 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołów. 

 

4.1. Protokołu z LXIV sesji Rady Miejskiej w Sosnowcu. 

Wobec braku uwag w wyniku głosowania został przyjęty protokół nr LXIV/2018. 

W głosowaniu nie brali udziału radni : Katarzyna Kidawa-Kałka, Tomasz Niedziela,  

Wojciech Nitwinko, Anna Sporyszkiewicz, Paweł Wojtusiak.. 

Imienne wyniki głosowania (wydruk z elektronicznego systemu do głosowania) stanowią załącznik 

do protokołu. 

 

Ad.5. Informacje: 

 

5.1.Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach Rady w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wilhelm Zych przedstawił informację na temat prac Rady Miejskiej 

w okresie międzysesyjnym, której tekst stanowi załącznik do protokołu.  

 

5.2.Informacja Prezydenta Miasta o pracy w okresie międzysesyjnym. 

 

I Zastępca Prezydenta Miasta Sosnowca Zbigniew Byszewski przedstawił sprawozdanie  

z działalności  w  okresie międzysesyjnym, którego pełny tekst stanowi załącznik do protokołu. 

Przedstawił multimedialne sprawozdanie z uroczystości 116 lat Miasta Sosnowca, która odbyła się 
na Placu Papieskim 16 czerwca 2018 r.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wilhelm Zych poinformował, że na Placu Papieskim  

w uroczystościach uczestniczyli również przedstawiciele miast partnerskich: Idar-Oberstein, Les 

Mureaux i Suczawy. Także wspomniał o rekonstrukcji powstania styczniowego na ziemiach 

Sosnowca, które również odbyło się na Placu Papieskim.  

 

Radny Karol Winiarski wspomniał o tym, że w ostatnim czasie pojawiły się w Biuletynie Informacji 

Publicznych zarządzenia, z dużym opóźnieniem, w związku z tym poprosił, aby zarządzenia były 

publikowany szybciej. 

 

Naczelnik (…) poinformowała, że opóźnienia są spowodowane ustawą RODO, gdyż każde 

zarządzenie należy analizować pod względem wspomnianej ustawy. Za opóźnienia przeprosiła. 
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Radny Janusz Kubicki omówił sytuację sosnowieckich szkół w ostatnich latach.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wilhelm Zych poprosił aby uwagi niedotyczące poruszanego 

tematu zostały zgłaszane w punkcie komunikaty. 

 

I Zastępca Prezydenta Zbigniew Byszewski ustosunkował się do informacji podanych przez radnego 

Janusza Kubickiego. Wyjaśnił wszelkie niejasności, które pojawiły się w czasie wypowiedzi pana 

radnego.  

 

Prezydent Miasta Arkadiusz Chęciński sprostował informacje dotyczące naboru do szkół 

ponadgimnazjalnych w Sosnowcu. 

 

Ad. 6 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sosnowcu. 

 

Radny Tomasz Mędrzak przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Sosnowcu. 

 

Ad. 7 

Ocena wykonania wieloletniej prognozy finansowej i budżetu miasta za 2017 r. – udzielenie 

absolutorium Prezydentowi Miasta Sosnowca. 

 

7.1. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania wieloletniej prognozy finansowej i budżetu 

miasta za rok 2017, sprawozdanie finansowe miasta za rok 2017. 

 

Sprawozdanie przedstawił Prezydent Miasta Sosnowca Arkadiusz Chęciński, korzystając  

z prezentacji multimedialnej. 

 

7.2. Opinia biegłego rewidenta z badania sprawozdania finansowego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wilhelm Zych  powiedział, że jest pozytywna opinia biegłego 

rewidenta z badania sprawozdania finansowego i przedstawił jej fragment.   

Stanowi ona załącznik do protokołu. 

 

7.3. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o sprawozdaniu z wykonania budżetu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wilhelm Zych przedstawił Uchwałę Nr 4200/IV/83/2018  

z dnia 24 kwietnia 2018  roku IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Katowicach, zawierającą  pozytywną opinię  o przedłożonym przez Prezydenta Miasta Sosnowca 

sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2017 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego, 

cytując jej fragment.  

W/w uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

7.4. Opinia Komisji Rewizyjnej o sprawozdaniu o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej, o sprawozdaniu finansowym  i z wykonania  budżetu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wilhelm Zych powiedział, że jest pozytywna opinia  Komisji 

Rewizyjnej o sprawozdaniu finansowym, sprawozdaniu z wykonania budżetu miasta Sosnowca,  

sprawozdaniu o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za 2017 rok. Są także pozytywne 



 8 

opinie tych sprawozdań wystawione przez komisje branżowe zgodnie z ich kompetencjami  

oraz pozytywne opinie z wykonania planów finansowych samodzielnych publicznych zakładów 

opieki zdrowotnej i samorządowych instytucji kultury za 2017 rok. 

Opinie stanowią załączniki do protokołu. 

 

7.5. Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta 

Sosnowca.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wilhelm Zych  powiedział, że jest wniosek Komisji Rewizyjnej  

o udzielenie absolutorium Prezydentowi Miasta Sosnowca za rok 2017. 

W/w wniosek stanowi załącznik do protokołu. 

 

7.6. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wilhelm Zych przedstawił Uchwałę Nr 4200/IV/112/2018   

z dnia 13 czerwca 2018 roku IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Katowicach, zawierającą pozytywną opinię o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

Sosnowca w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Sosnowca absolutorium za 2017 rok, cytując 

jej fragment. 

Tekst w/w uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

7.7. Dyskusja. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wilhelm Zych otworzył dyskusję. 
 

W dyskusji przedstawione zostały stanowiska klubów radnych oraz indywidualnych radnych. 

 

Radny Karol Winiarski przedstawił informację, które odnosiły się do danych przedstawionych  

przez Prezydenta Miasta Arkadiusza Chęcińskiego w czasie prezentacji. Odniósł  się do problemu  

z populacją w mieście Sosnowcu, który nie został ujęty w prezentacji. Wspomniał także o pracy 

współpracowników Prezydenta Miasta, którzy już nie pełnią swoich funkcji. Omówił także sposób 

pozyskiwania środków zewnętrznych i inwestycji, które za nie są realizowane. Wspomniał  

o zabezpieczeniu finansów na wiadukt na ul. Wojska Polskiego i 5 holterów do szpitala. 

 

Radny Wiesław Suwalski wyjaśnił kwestię związaną z wiaduktem na ul. Wojska Polskiego.  

Poprosił o udzielenie absolutorium dla Prezydenta Miasta. 

 

Radna Renata Zmarzlińska-Kulik w imieniu klubu radnych Prawa i Sprawiedliwości podziękowała 

pracownikom Urzędu Miejskiego w Sosnowcu za przygotowanie wszelkich danych  

do sprawozdania. Następnie przedstawiła opinię klubu Prawa i Sprawiedliwości, którego członkowie 

nie będą głosować za udzieleniem absolutorium. 

 

Radny Tomasz Niedziela podziękował radnym za dyskusję na temat rozwoju miasta. Poruszył 

kwestię zadłużenia miasta Sosnowca. Podkreślił, że Sojusz Lewicy Demokratycznej był przez cały 

czas konstruktywną opozycją. Wspomniał o udziale finansowym środków finansowych 

wewnętrznych i zewnętrznych w mieście. Przypomniał o opóźnieniach w sprawie inwestycji  

w mieście. Poruszył temat wynagrodzeń pracowników urzędu miejskiego i jednostek podległych. 

Omówił też kwestię finansowania kultury w Sosnowcu i podziału pieniędzy dla klubów sportowych. 

Podziękował radnym klubu Sojusz Lewicy Demokratycznej i poinformował, że jego klub wstrzyma 

się od głosu przy absolutorium. 
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Radny Jan Bosak przedstawił sytuację w sosnowieckich szkołach, wspomniał też o pakietach  

dla przedsiębiorcy, które nie zatrzymują przedsiębiorców w Sosnowcu. Wspomniał o wyludnianiu 

się miasta. Przypomniał, że dojazd do strefy ekonomicznej stanowi tylko droga tymczasowa, która 

nie wystarcza, aby usprawnić przejazd. Także omówił kwestie wiaduktu na ul. Wojska Polskiego.  

 

Radny Wiesław Suwalski stwierdził, że tematy poruszane przez radnego Tomasza Niedzielę były 

dokładnie omawiane na komisjach. Również odpowiedział na temat zjazdu na tereny inwestycyjne. 

 

Radny Kazimierz Górski odniósł się do wypowiedzi radnych Tomasza Niedzieli i Jana Bosaka. 

Wspomniał o poprzednich latach i pracy jaka została wykonana w Sosnowcu, a także o inwestycjach 

na przyszłość, które mogą usprawnić komunikację w Sosnowcu. 

 

Radny Adam Wolski odniósł się do słów radnego Kazimierza Górskiego, a następnie do wszystkich 

przedmówców.  

 

Głos zabrał także Prezydent Miasta Sosnowca Arkadiusz Chęciński, który odniósł się  
do wypowiedzi radnych. Następnie przedstawił prezentację z danymi statystycznymi. 

 

Radny Tomasz Niedziela dodał informacje do poprzedniego swojego wystąpienia i pogratulował,  

że Sosnowiec pozyskuje środki zewnętrzne. Odniósł się do wypowiedzi Prezydenta Miasta, które 

były skierowane do niego. 

 

Radny Karol Winiarski odniósł się do wypowiedzi Prezydenta Miasta.  

 

Radny Jan Bosak odniósł się do wypowiedzi Prezydenta Miasta. 

 

Prezydent Miasta odniósł się do wypowiedzi radnych. 

 

7.8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu miasta Sosnowca za 2017r. (druk nr  0991), 

który stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wilhelm Zych poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Wobec braku uwag radnych, w wyniku głosowania nad projektem uchwały została podjęta uchwała 

nr 887/LXV/2018, której druk stanowi załącznik do protokołu. 

W głosowaniu nie brała udziału radna Katarzyna Kidawa – Kałka. 

Imienne wyniki głosowania (wydruk z elektronicznego systemu do głosowania) stanowią załącznik 

do protokołu. 

 

7.9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi miasta Sosnowca 

absolutorium za 2017r. (druk nr  0992), który stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wilhelm Zych  poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Wobec braku uwag radnych, w wyniku głosowania nad projektem uchwały bezwzględną ilością 
głosów ustawowego składu Rady została podjęta uchwała nr 888/LXV/2018, której druk stanowi 

załącznik do protokołu. 
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Imienne wyniki głosowania (wydruk z elektronicznego systemu do głosowania) stanowią załącznik 

do protokołu. 

 

Ad. 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  zmian Uchwały Nr 778/LVII/2017 Rady Miejskiej 

w Sosnowcu z dnia 19 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

miasta Sosnowca na lata 2018-2040 (zmiana VII)(druk nr 0988), który stanowi załącznik  

do protokołu. 

Projekt został wniesiony pod obrady Rady Miejskiej w Sosnowcu przez Prezydenta Miasta 

Sosnowca. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wilhelm Zych poinformował, że jest pozytywna opinia Komisji 

Budżetowej. 

 

Wobec braku uwag radnych, w wyniku głosowania nad projektem uchwały została podjęta uchwała 

nr 889/LXV/2018, której druk stanowi załącznik do protokołu. 

W głosowaniu nie brali udziału radni : Łukasz Litewka, Wanda Olko, Adam Wolski. 

Imienne wyniki głosowania (wydruk z elektronicznego systemu do głosowania) stanowią załączniki 

do protokołu.  

 

Ad. 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  zmian Uchwały Nr 779/LVII/2017 Rady Miejskiej 

w Sosnowcu z dnia 19 grudnia 2017r. w sprawie budżetu miasta Sosnowca na 2018 rok  

(zmiana VI)(druk nr 0989), który stanowi załącznik do protokołu. 

 

Projekt został wniesiony pod obrady Rady Miejskiej w Sosnowcu przez Prezydenta Miasta 

Sosnowca. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wilhelm Zych poinformował, że jest pozytywna opinia Komisji 

Budżetowej. 

 

Wobec braku uwag radnych, w wyniku głosowania nad projektem uchwały została podjęta uchwała 

nr 890/LXV/2018, której druk stanowi załącznik do protokołu. 

W głosowaniu nie brali udziału radni :  Łukasz Litewka, Tomasz Mędrzak, Wanda Olko. 

Imienne wyniki głosowania (wydruk z elektronicznego systemu do głosowania) stanowią załączniki 

do protokołu.  

 

Ad.10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zakresu i formy sporządzania informacji za okres  

I półrocza: informacji o przebiegu wykonania budżetu miasta, o kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy finansowej oraz informacji z wykonania planu finansowego przez samodzielne publiczne 

zakłady opieki zdrowotnej i samorządowe instytucje kultury (druk nr 0990), który stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Projekt został wniesiony pod obrady Rady Miejskiej w Sosnowcu przez Prezydenta Miasta 

Sosnowca. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wilhelm Zych poinformował, że jest pozytywna opinia Komisji 

Budżetowej. 

 

Wobec braku uwag radnych, w wyniku głosowania nad projektem uchwały została podjęta uchwała 

nr 891/LXV/2018, której druk stanowi załącznik do protokołu. 

W głosowaniu nie brali udziału radni :  Łukasz Litewka, Tomasz Mędrzak, Wanda Olko.  
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Imienne wyniki głosowania (wydruk z elektronicznego systemu do głosowania) stanowią załączniki 

do protokołu.  

 

Ad.11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Prezydenta Miasta 

Sosnowca (druk 0996), który stanowi załącznik do protokołu. 

 

Projekt został wniesiony pod obrady Rady Miejskiej w Sosnowcu przez Prezydenta Miasta 

Sosnowca. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wilhelm Zych poinformował, że jest negatywna opinia Komisji 

Budżetowej. 

 

Radny Tomasz Niedziela zabrał głos w sprawie projektu. 

 

Wobec braku uwag radnych, w wyniku głosowania radni nie podjęli tej uchwały. 

W głosowaniu nie brali udziału radni :  Łukasz Litewka, Tomasz Mędrzak. 

Imienne wyniki głosowania (wydruk z elektronicznego systemu do głosowania) stanowią załączniki 

do protokołu.  

 

Ad.12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  zmiany części tekstowej miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla wschodniej i południowo-wschodniej części gminy Sosnowiec 

zatwierdzonego Uchwałą Rady Miejskiej nr 711/XLIII/2005 z dnia 25 sierpnia 2005r. w zakresie 

ustaleń dotyczących infrastruktury komunikacyjnej (druk nr 0986), który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Projekt został wniesiony pod obrady Rady Miejskiej w Sosnowcu przez Prezydenta Miasta 

Sosnowca. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wilhelm Zych poinformował, że jest pozytywna opinia Komisji 

Rozwoju Miasta i Ochrony Środowiska. 

 

Wobec braku uwag radnych, w wyniku głosowania nad projektem uchwały została podjęta uchwała 

nr 892/LXV/2018, której druk stanowi załącznik do protokołu. 

W głosowaniu nie brali udziału radni :  Łukasz Litewka, Tomasz Mędrzak, Kamil Wnuk. 

Imienne wyniki głosowania (wydruk z elektronicznego systemu do głosowania) stanowią załączniki 

do protokołu.  

 

Ad.13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości na rzecz Skarbu Państwa – Okręgowego Inspektoratu Służby Więziennej  

w Katowicach (druk nr 0993), który stanowi załącznik do protokołu. 

 

Projekt został wniesiony pod obrady Rady Miejskiej w Sosnowcu przez Prezydenta Miasta 

Sosnowca. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wilhelm Zych poinformował, że jest pozytywna opinia Komisji 

Budżetowej. 

 

Radny Kazimierz Górski wspomniał, że wcześniej miasto tereny musiało kupować w formie 

użytkowania wieczystego. W związku z powyższym miasto nadal dokonuje opłat na rzecz państwa. 
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Wobec braku uwag radnych, w wyniku głosowania nad projektem uchwały została podjęta uchwała 

nr 893/LXV/2018, której druk stanowi załącznik do protokołu. 

W głosowaniu nie brali udziału radni : Kazimierz Górski, Katarzyna Kidawa-Kałka,  

Łukasz Litewka, Tomasz Mędrzak,  

Imienne wyniki głosowania (wydruk z elektronicznego systemu do głosowania) stanowią załączniki 

do protokołu.  

 

Ad.14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy na czas nieoznaczony (druk nr 0994), który stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Projekt został wniesiony pod obrady Rady Miejskiej w Sosnowcu przez Prezydenta Miasta 

Sosnowca. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wilhelm Zych poinformował, że jest pozytywna opinia Komisji 

Budżetowej. 

 

Wobec braku uwag radnych, w wyniku głosowania nad projektem uchwały została podjęta uchwała 

nr 894/LXV/2018, której druk stanowi załącznik do protokołu. 

W głosowaniu nie brali udziału radni : Katarzyna Kidawa-Kałka, Łukasz Litewka, Tomasz Mędrzak, 

Karol Winiarski. 

Imienne wyniki głosowania (wydruk z elektronicznego systemu do głosowania) stanowią załączniki 

do protokołu.  

 

Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju  

i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych Sosnowieckiego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością  
na lata 2018-2022 (druk nr 0995), który stanowi załącznik do protokołu. 

 

Projekt został wniesiony pod obrady Rady Miejskiej w Sosnowcu przez Prezydenta Miasta 

Sosnowca. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wilhelm Zych poinformował, że jest pozytywna opinia Komisji 

Gospodarki Komunalnej i Komunikacji. 

 

Wobec braku uwag radnych, w wyniku głosowania nad projektem uchwały została podjęta uchwała 

nr 895/LXV/2018, której druk stanowi załącznik do protokołu. 

W głosowaniu nie brali udziału radni : Kazimierz Górski, Katarzyna Kidawa-Kałka,  

Łukasz Litewka, Tomasz Mędrzak, Wiesław Suwalski, Kamil Wnuk. 

Imienne wyniki głosowania (wydruk z elektronicznego systemu do głosowania) stanowią załączniki 

do protokołu.  

 

Ad. 16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy „Rondo Ludwik”  

dla skrzyżowania typu rondo u zbiegu ulic: 1 Maja, Gabriela Narutowicza, gen. Władysława Andersa 

oraz Stanisława Mikołajczyka w granicach miasta Sosnowca (druk nr 0985), który stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Projekt został wniesiony pod obrady Rady Miejskiej w Sosnowcu przez Prezydenta Miasta 

Sosnowca. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Wilhelm Zych poinformował, że jest pozytywna opinia Komisji 

Rozwoju Miasta i Środowiska. 

 

Wobec braku uwag radnych, w wyniku głosowania nad projektem uchwały została podjęta uchwała 

nr 896/LXV/2018, której druk stanowi załącznik do protokołu. 

W głosowaniu nie brali udziału radni :  Katarzyna Kidawa-Kałka, Łukasz Litewka, Tomasz 

Niedziela, Tomasz Mędrzak, Kamil Wnuk. 

Imienne wyniki głosowania (wydruk z elektronicznego systemu do głosowania) stanowią załączniki 

do protokołu.  

 

Ad. 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  zmiany uchwały nr 198/XIX/2015 Rady 

Miejskiej w Sosnowcu z dnia 24 września 2015r. w sprawie ustanowienia Miejskich Stypendiów 

Artystycznych oraz określenia zasad i trybu ich przyznawania (druk nr 0984), który stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Projekt został wniesiony pod obrady Rady Miejskiej w Sosnowcu przez Prezydenta Miasta 

Sosnowca. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wilhelm Zych poinformował, że jest pozytywna opinia Komisji 

Kultury, Sportu i Rekreacji. 

 

Wobec braku uwag radnych, w wyniku głosowania nad projektem uchwały została podjęta uchwała 

nr 897/LXV/2018, której druk stanowi załącznik do protokołu. 

W głosowaniu nie brali udziału radni : Łukasz Litewka, Tomasz Mędrzak. 

Imienne wyniki głosowania (wydruk z elektronicznego systemu do głosowania) stanowią załączniki 

do protokołu.  

 

Ad. 18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  jednorazowego świadczenia pieniężnego na rzecz 

dzieci rozpoczynających realizację obowiązku szkolnego w klasie pierwszej szkoły podstawowej na 

terenie miasta Sosnowca w roku szkolnym 2018/2019 (druk nr 0987), który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Projekt został wniesiony pod obrady Rady Miejskiej w Sosnowcu przez Prezydenta Miasta 

Sosnowca. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wilhelm Zych poinformował, że jest pozytywna opinia Komisji 

Zdrowia, Opieki i Pomocy Społecznej. 

 

Wobec braku uwag radnych, w wyniku głosowania nad projektem uchwały została podjęta uchwała 

nr 898/LXV/2018, której druk stanowi załącznik do protokołu. 

W głosowaniu nie brali udziału radni :  Łukasz Litewka, Tomasz Mędrzak, Karol Winiarski. 

Imienne wyniki głosowania (wydruk z elektronicznego systemu do głosowania) stanowią załączniki 

do protokołu.  

 

Ad. 19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Miejskiego Zakładu Usług 

Komunalnych w Sosnowcu (druk nr 0997), który stanowi załącznik do protokołu. 

 

Projekt został wniesiony pod obrady Rady Miejskiej w Sosnowcu przez Prezydenta Miasta 

Sosnowca. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Wilhelm Zych poinformował, że jest pozytywna opinia Komisji 

Gospodarki Komunalnej i Komunikacji. 

 

Wobec braku uwag radnych, w wyniku głosowania nad projektem uchwały została podjęta uchwała 

nr 899/LXV/2018, której druk stanowi załącznik do protokołu. 

W głosowaniu nie brali udziału radni :  Łukasz Litewka, Tomasz Mędrzak, Paweł Wojtusiak. 

Imienne wyniki głosowania (wydruk z elektronicznego systemu do głosowania) stanowią załączniki 

do protokołu.  

 

Ad. 20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na przystąpienie do konkursu  

w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko i realizację przez Gminę Sosnowiec 

projektu pn. : ”Odnowa terenów zielonych w Sosnowcu przy ul. Popiełuszki i ul. Kamiennej - etap I” 

(druk nr 0998), który stanowi załącznik do protokołu. 

 

Projekt został wniesiony pod obrady Rady Miejskiej w Sosnowcu przez Prezydenta Miasta 

Sosnowca. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wilhelm Zych poinformował, że jest pozytywna opinia Komisji 

Budżetowej. 

 

Radny Karol Winiarski zadał pytanie czy realizacja tego projektu jest jednoznaczną rezygnacją  
z projektu nieistniejącego już Stowarzyszenia „Pakosznica”? 

 

Zastępca Prezydenta Anna Jedynak udzieliła odpowiedzi na zadane pytanie i wyjaśniła powody 

rezygnacji z poprzedniego projektu. 

 

Radny Paweł Wojtusiak poprosił o doprecyzowanie czy nowy projekt realizowany na terenie miasta 

jest podobny do projektu Stowarzyszenia „Pakosznica”? 

 

Zastępca Prezydenta Anna Jedynak projekt był składany zgodnie z zasadami Programu 

Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko i nie był analizowany z projektem Stowarzyszenia 

„Pakosznica”. 

 

Wobec braku uwag radnych, w wyniku głosowania nad projektem uchwały została podjęta uchwała 

nr 900/LXV/2018, której druk stanowi załącznik do protokołu. 

W głosowaniu nie brali udziału radni : Katarzyna Kidawa-Kałka, Łukasz Litewka,  

Tomasz Mędrzak, Halina Sobańska, Anna Sporyszkiewicz, Kamil Wnuk, Wilhelm Zych. 

Imienne wyniki głosowania (wydruk z elektronicznego systemu do głosowania) stanowią załączniki 

do protokołu.  

 

Ad. 21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasięgnięcia opinii jednostek pomocniczych 

gminy przed podjęciem uchwał zmieniających dotychczas obowiązujące zasady sprzedaży napojów 

alkoholowych na terenie gminy Sosnowiec (druk nr 0999), , który stanowi załącznik do protokołu. 

 

Projekt został wniesiony pod obrady Rady Miejskiej w Sosnowcu przez Prezydenta Miasta 

Sosnowca. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wilhelm Zych poinformował, że jest pozytywna opinia Komisji 

Budżetowej. 
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Wobec braku uwag radnych, w wyniku głosowania nad projektem uchwały została podjęta uchwała 

nr 901/LXV/2018, której druk stanowi załącznik do protokołu. 

W głosowaniu nie brali udziału radni : Katarzyna Kidawa-Kałka, Łukasz Litewka, Tomasz Mędrzak,  

Imienne wyniki głosowania (wydruk z elektronicznego systemu do głosowania) stanowią załączniki 

do protokołu.  

 

Ad. 22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stanowiska wobec rozporządzenia Rady 

Ministrów z dnia 15 maja 2018 roku w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych  

(druk nr 1002), który stanowi załącznik do protokołu. 

 

Projekt został wniesiony pod obrady Rady Miejskiej w Sosnowcu przez grupę radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wilhelm Zych odczytał treść powyższego projektu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wilhelm Zych poinformował, że jest pozytywna opinia Komisji 

Budżetowej. 

 

Wobec braku uwag radnych, w wyniku głosowania nad projektem uchwały została podjęta uchwała 

nr 902/LXV/2018, której druk stanowi załącznik do protokołu. 

W głosowaniu nie brali udziału radni : Łukasz Litewka, Tomasz Mędrzak, Wojciech Nitwinki, 

Halina Sobańska. 

Imienne wyniki głosowania (wydruk z elektronicznego systemu do głosowania) stanowią załączniki 

do protokołu.  

 

Ad. 23. Rozpatrzenie przekazania projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie Gminy Sosnowiec dyrektorowi regionalnego zarządu gospodarki wodnej Państwowego 

Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie (druk nr 1003), który stanowi załącznik do protokołu. 

 

Projekt został wniesiony pod obrady Rady Miejskiej w Sosnowcu przez Prezydenta Miasta 

Sosnowca. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wilhelm Zych poinformował, że jest pozytywna opinia Komisji 

Gospodarki Komunalnej i Komunikacji. 

 

Wobec braku uwag radnych, w wyniku głosowania nad projektem uchwały została podjęta uchwała 

nr 903/LXV/2018, której druk stanowi załącznik do protokołu. 

W głosowaniu nie brali udziału radni : Łukasz Litewka, Tomasz Mędrzak, Wojciech Nitwinki, 

Halina Sobańska. 

Imienne wyniki głosowania (wydruk z elektronicznego systemu do głosowania) stanowią załączniki 

do protokołu.  

 

Ad. 24. Interpelacje, zapytania i wnioski oraz odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski, 

zgłaszane na poprzedniej sesji lub w okresie międzysesyjnym. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Sosnowcu Katarzyna Kidawa-Kałka przedstawiła 

informację na temat realizacji interpelacji i wniosków zgłoszonych na poprzedniej sesji i w okresie 

międzysesyjnym. Szczegółowy wykaz stanowi załącznik do protokołu.   
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Ad. 25. Komunikaty. 

Mieszkaniec zabrał głos w kwestii braku informacji o marszu rotmistrza Witolda Pileckiego  

w sosnowieckich mediach. 

 

 

Ad. 26. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wilhelm Zych zamknął LXIV sesję Rady Miejskiej                       

w Sosnowcu o godzinie 16
14

.  

 

 

 

 

 

   Wiceprzewodnicząca 

        Rady Miejskiej 

          w Sosnowcu 

 

 

          Katarzyna Kidawa-Kałka 

                

 

 

 

 

 

                       Przewodniczący 

                        Rady Miejskiej   

                          w Sosnowcu 

 

 

                         Wilhelm Zych 

Protokół sporządziła: Kamil Bartos. 

Data sporządzenia : Sosnowiec, 2018-06-11 

Data przedstawienia protokołu Radzie Miejskiej w Sosnowcu : ….………………. 

Data zamieszczenia w Biuletynie Informacji Publicznej : ………………………… 

Informacja o zgłoszonych uwagach i / lub zdaniach odrębnych : …………………. 

Zapis audio-video z przebiegu obrad Rady Miejskiej i imienne wyniki głosowania  

(wydruk z elektronicznego systemu do głosowania) stanowią załączniki do protokołu. 

Uchwały są dostępne na stronie www.bip.um.sosnowiec.pl – zakładka „Prawo lokalne”.  


